
Rada Miejska w Nowej Słupi 

Radni-Sesja 

Protokół nr 15/2023 

LXXXV Sesja w dniu 28 grudnia 2023  

Obrady rozpoczęto 28 grudnia 2023 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 14:08 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Stanisław Cisłowski 

2. Bartosz Dutkiewicz 

3. Marcin Grzegorski 

4. Ryszard Karpiński 

5. Robert Klefas 

6. Sylwester Kozłowski 

7. Dawid Marzec 

8. Halina Misiurska 

9. Łukasz Nowak 

10. Ewa Pastuszyńska 

11. Rafał Piasecki 

12. Grzegorz Rapcia 

13. Jerzy Roman 

14. Adam Sałata 

15. Lidia Wiącek 

1. Otwarcie sesji. 

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dzień dobry, witam bardzo serdecznie państwa. Otwieram osiemdziesiątą piątą sesję Rady 

Miejskiej Nowej Słupi. Witam burmistrza miasta i gminy Nowa Słupia, pana Andrzeja 

Gąsiora. Witam zastępcę burmistrza, pana Włodzimierza Zarembę. Witam sekretarz gminy, 

panią Agnieszkę Lewandowską. Witam skarbnik gminy, panią Edytę Durak. Witam 

kierownika Referatu Gospodarczo-Inwestycyjnego, Pana Marka Partykę. Witam kierownika 

Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej, Panią Annę Moruś-Mergalską. Witam 

kierownika Referatu Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska, Pana Jacka Brożynę. 

Panią Annę Karcz, nie widzę, żeby była, nie ma. Okej, dyrektora też nie ma. Witam dyrektora 

Szkoły Podstawowej w Starej Słupi, Pana Andrzeja Lauko. Witam dyrektora Szkoły 

Podstawowej w Mirocicach, panią Agnieszkę Kowalską. Witam dyrektora Szkoły 

Podstawowej w Jeleniowie, Panią Katarzynę Majcher. Witam dyrektora Szkoły Podstawowej 

w Pokrzywiance, panią Edytę Gibałę. Jest z nami, myślę, że się nie pomylę, aspirant 

sztabowy, pan Witold Fijas z Komendy Policji z Bodzentyna. Witamy serdecznie. Witam 

Obsługę Rady pana Daniela Binkowskiego. Oczywiście witam przybyłych sołtysów na 

dzisiejszą sesję. Patrzę, czy kogoś nie pomyliłem, ale chyba... Jeżeli pomyliłem, to proszę 

tutaj o poprawę. Witam oczywiście panie i panów radnych na dzisiejszej osiemdziesiątej 

piątej sesji. Oczywiście też i na łączach internetowych widzów naszych, którzy obserwują. 

Serdecznie witam. 



 

 

 

2. Stwierdzenie quorum, przedstawienie porządku obrad. 

 

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Bardzo proszę teraz państwa radnych o potwierdzenie swojej obecności. Dziękuję bardzo. 

Informuję, że na 15 radnych, obecnych jest 14. Mamy kworum, nasze obrady będą 

prawomocne. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Sprawdzenie obecności.  

 

Wyniki głosowania 

OBECNY: 14, NIEOBECNY: 1 

 

Wyniki imienne: 

OBECNY (14) 

Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Marcin Grzegorski, Ryszard Karpiński, Robert 

Klefas, Sylwester Kozłowski, Halina Misiurska, Łukasz Nowak, Ewa Pastuszyńska, Rafał 

Piasecki, Grzegorz Rapcia, Jerzy Roman, Adam Sałata, Lidia Wiącek 

NIEOBECNY (1) 

Dawid Marzec 

 

1 Otwarcie sesji.  

2 Stwierdzenie quorum, przedstawienie porządku obrad. 

3 Przedstawienie protokołów z:  

1) LXXXIII sesji Rady Miejskiej w Nowej Słupi z dnia 30 listopada 2023 r., 

2) LXXXIV nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Nowej Słupi z dnia 14 grudnia 2023 r. 

4 Sprawozdanie ze stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Miasta i Gminy 

Nowa Słupia. 

5 Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z prac pomiędzy sesjami. 

6 Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Miejskiej z działań pomiędzy sesjami.  

7 Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Nowa Słupia na lata 2023 

– 2039, 

2) w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok, 

3) w sprawie ustalenia odpłatności za 1 godzinę usług opiekuńczych świadczonych przez 

Miejsko - Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Nowej Słupi, 

4) w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z 

dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, 

5) w sprawie zmiany uchwały Nr LXX/102/22 Rady Miejskiej w Nowej Słupi z dnia 29 

grudnia 2022 r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Nowa Słupia 

na rok 2023, 



6) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz  Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Nowa Słupia na rok 2024. 

8 Sprawy różne. 

9 Zamknięcie obrad.  

 

3. Przedstawienie protokołów z: 

 

1) LXXXIII sesji Rady Miejskiej w Nowej Słupi z dnia 30 listopada 2023 r., 

 

2) LXXXIV nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Nowej Słupi z dnia 14 grudnia 2023 r. 

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Przechodzimy do punktu trzeciego, przedstawienie protokołu z 83 sesji Rady Miejskiej w 

Nowej Słupi z dnia 30 listopada 2023 roku oraz 84 nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w 

Nowej Słupi z dnia 14 grudnia 2023 roku. Protokoły były dostępne w obsłudze Rady, czy 

chciałby dzisiaj ktoś się odnieść co do protokołu? Do dnia dzisiejszego nie było żadnych 

zastrzeżeń. 

 

 

4. Sprawozdanie ze stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Miasta i 

Gminy Nowa Słupia. 

 

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję bardzo, przechodzimy do punktu czwartego i oddaję już tutaj panu aspirantowi głos, 

ponieważ to będzie punkt czwarty, sprawozdanie ze stanu bezpieczeństwa i porządku 

publicznego na terenie miasta i gminy Nowa Słupia. To sprawozdanie jest za dwutysięczny 

dwudziesty drugi rok, ale myślę, że odniesiemy się dwudziestego trzeciego, bo to parę dni 

zostało, także myślę, że tam wielkich zmian nie będzie. Dziękuję bardzo i oddajemy głos.  

 

aspirant sztabowy, Pan Witold Fijas 

- Dzień dobry Państwu jeszcze raz. Panie Burmistrzu, Panie Przewodniczący, Szanowni 

Państwo, dziękuję za zaproszenie na posiedzenie sesji. Nie było wcześniej do tej pory okazji, 

więc dwa zdania o sobie. Nazywam się Fijas Witold, mam 50 lat, żonę, troje dzieci. W Policji 

służbę pełnię od 27 lat. Jestem mieszkańcem miejscowości Nowa Słupia. Stanowisko 

komendanta Komisariatu Policji w Bodzentynie objąłem od dnia 15 lutego tego roku. Teraz 

chciałbym Państwu przedstawić pokrótce informacje dotyczące stanu bezpieczeństwa na 

terenie gminy Nowa Słupia. I tak, szanowni państwo, policja gromadzi dane dotyczące 

zaistniałych zdarzeń i poddaje je analizie mającej na celu wypracowanie jak najbardziej 

skutecznych działań w celu wyeliminowania przyczyn zaistniałych zdarzeń, jak również 

wyeliminowanie sprawców z lokalnego środowiska. Pokrótce chciałbym państwu 

przedstawić, jak przedstawiają się dane statystyczne dotyczące zaistnienia najbardziej takich 

uciążliwych przestępstw, które dotykają lokalne społeczeństwo i dane te, jak tu pan 

przewodniczący wspomniał, będą się opierały na roku 2022 i ten czas analogiczny roku 2023. 

I tak, do takich najbardziej uciążliwych społecznie, i dających się odczuć najbardziej 

społeczeństwu niewątpliwie są przestępstwa godzące bezpośrednio w mienie. Są to głównie 

kradzieże i kradzieże z włamaniem. Jeżeli chodzi o gminę Nową Słupię, w 2022 roku 

odnotowaliśmy kradzieży mienia pięć takich zdarzeń, gdzie wykrywalność tych przestępstw 

plasowała się na poziomie 45%. Natomiast w roku dwudziestym trzecim było takich zdarzeń 

jak do tej pory cztery, gdzie wykrywalność ta plasowała się na poziomie dwudziestu pięciu 



procent. Niewątpliwie są to trudne do wykrycia przestępstwa, ale na szczęście w moim 

odczuciu na terenie gminy nie ma jakichś zorganizowanych, nazwijmy to grup przestępczych, 

które by w jakiś tam sposób seryjny dokonywali tych przestępstw. Są to przestępstwa głównie 

takie okazjonalne. Jeżeli chodzi o włamania to takich przestępstw na terenie gminy w 2022 

odnotowaliśmy dwa takie zdarzenia, a w 2023 było tych zdarzeń 5, gdzie wykrywalność tych, 

tej kategorii przestępstw plasuje się na poziomie 65%. Głównie to były włamania do 

pomieszczeń gospodarczych lub domów w budowie. Są to obiekty łatwe do pokonania dla 

przestępców, bo niestety, no ale są też mało dostatecznie zabezpieczone przez właścicieli. 

Niewątpliwie do kolejnych uciążliwych społecznie przestępstw są przestępstwa typu bójki, 

pobicia, inne naruszenie nietykalności cielesnej, ale na szczęście przez okres tych dwóch lat 

na naszym terenie, to jest na terenie gminy Nowa Słupia, takich czynów zaistniało dwa i 

zostały one wykryte w stu procentach. Kolejnym takim uciążliwym przestępstwem są 

uszkodzenia mienia różnego typu od samochodów poprzez urządzenia użyteczności 

publicznej. W 2022 roku odnotowaliśmy dwa takie zdarzenia. W 2023 roku było ich sześć, a 

wykrywalność plasuje się na poziomie 30%. Jak dla mnie jest to w pełni zadowalający 

wskaźnik, bo również te przestępstwa należą do jednych z trudniejszych do ich wykrycia. 

Szanowni Państwo, jak zapewne wiecie, zmorą dzisiejszego społeczeństwa, w szczególności 

wśród młodzieży, są przestępstwa narkotykowe. Jak zapewne wiecie, w dzisiejszej dobie 

środki odurzające w różnej postaci są dostępne no praktycznie wszędzie, tak. Natomiast na 

terenie gminy Nowa Słupia w 2022 ujawniliśmy takich przestępstw tylko dwa, ale za to w 

2023 było już ich sześć, a wykrywalność jest na poziomie stu procent, tak. Dla ciekawostki w 

tym roku zabezpieczyliśmy na terenie gminy Nowa Słupia około 100 gramów różnych 

środków narkotycznych. Może to jest dużo i mało, ale to jest tak naprawdę od 100 do 150 

działek tak zwanych. Są oczywiście inne przestępstwa dotyczące również przemocy w 

rodzinie, ale jak się okazuje i nasze statystyki tutaj pokazują na terenie gminy tych 

przestępstw nie było zbyt wiele, być może nie wszystkie zostały one zgłoszone, bo w 2020 

roku było takich dwa postępowania. W 2023 było już ich cztery, które zostały skierowane 

aktem oskarżenia przeciwko osób, które stosowały przemoc. Wprowadziliśmy również w 

2023 roku nowe narzędzie, jakim jest wydawanie przez policję natychmiastowego nakazu, 

zakazu opuszczenia lokalu bądź też zakazu zbliżania się do osoby stosującej przemoc. ogólnie 

w 2022 roku na terenie gminy stwierdziliśmy 77 przestępstw kryminalnych, natomiast w roku 

2023 było już ich 42, przy ich wykrywalności plasującej się na poziomie 65%. Dlatego 

uważam, że jako policja z tymi akurat przestępstwami kryminalnymi w mojej ocenie radzimy 

sobie właściwie. Ponadto chciałbym tak obrazowo przedstawić Państwu, że w roku 2022 

przeprowadziliśmy na terenie gminy różnych interwencji 528, a w roku 2023 446. W roku 

2022 nałożyliśmy na terenie gminy 231 mandatów i to też były mandaty za różne 

wykroczenia, a w roku 2023 tych mandatów nałożyliśmy 224. Ponadto, tak dla ciekawostki, 

w 2022 roku ujawnionych było 7 nietrzeźwych kierujących, a w roku 2023 niestety ta 

tendencja jest wzrostowa, bo jak do tej pory ujawniliśmy 17 już takich kierujących. Na terenie 

gminy w 2022 roku odnotowano 8 wypadków drogowych, gdzie zostało w sumie rannych 16 

osób i odnotowaliśmy na terenie gminy 35 kolizji. Natomiast w roku 2023 doszło do 4 

wypadków, gdzie zostały ranne 4 osoby, ale niestety 5 osób zginęło, odnotowaliśmy 46 

kolizji drogowych. To tak pokrótce. Jeżeli są jakieś pytania, to bardzo proszę.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Bardzo dziękujemy. Otwieram dyskusję. Ktoś, czy ktoś by chciał zabrać głos z radnych, 

sołtysów zapytać? Bardzo proszę. Kolega Grzegorz.  

 

Radny Grzegorz Rapcia 

- Ja może tak na szybkości korzystając tutaj z Pana obecności. Taką mam prośbę, bo 



przejeżdża pan codziennie tam przez miejscowość Jeziorko, no niedawno zostały założone te 

wyświetlacze prędkości, no nie powiem, bo część mieszkańców, no nie tylko mieszkańców, 

tylko uczestniczających tą drogą stosuje się do tego, zwalnia, ale no niestety są takie osoby, 

które tam no nie zwalniają i prosiłbym po prostu, żeby tam więcej było no patroli, 

przejazdów, czy nawet tam jest taka możliwość zgłosić gdzieś to wyżej, żeby był 

nieoznakowany ten pojazd, też tam się pojawiał. Dlatego, bo tam kilka lat temu był już na tym 

przejściu wypadek przed szkolą śmiertelny, a no niestety tam wielu kierowców, no dzieci 

odbieram, nawet ja sam od swojego dzieciaka odbieram z przedszkola czy coś, no mają to po 

prostu gdzieś te ograniczenia prędkości. Także bardzo bym prosił, na takiej trasie tam 

Bodzentyn, Starachowice, Tarczek, Szerzawy, wiem, że tamten nieoznakowany pojazd dosyć 

często się pojawia i tam się poprawiło to bezpieczeństwo.  

 

aspirant sztabowy, Pan Witold Fijas 

- Zainteresujemy się, no jak sami państwo wiecie, u nas w komisariacie nie ma, nie ma 

jakichś wyspecjalizowanych jednostki trudniącej się tylko i wyłącznie przekraczaniem 

prędkości, czy powiedzmy przepisami o ruchu drogowym, ale na pewno to przekaże na 

Wydział Ruchu Drogowego Komendy Miejskiej Policji w Kielcach i w miarę możliwości 

spróbujemy, żeby ten patrol się tam częściej pojawiał.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dobrze. Czy chciałby ktoś jeszcze? Kolega Sylwester, bardzo proszę.  

 

Radny Sylwester Kozłowski 

- Bardzo dziękuję. Takich miejsc, o których mówi kolega, jest dużo więcej na terenie naszej 

gminy i rzeczywiście te fotoradary jednak sprawiają, że ludzie zwalniają. Powinniśmy chyba 

iść w takim kierunku, żeby jak najwięcej ich stało. Natomiast zawsze, jak mieliśmy 

sprawozdanie komendanta tu w czasie sesji, każdy z komendantów narzekał na braki kadrowe 

w swojej jednostce. Jestem ciekawy, jak to wygląda teraz u Was, czy nadal jest taka 

tendencja, że brakuje, czy zostało to uzupełnione i w tej chwili już...  

 

aspirant sztabowy, Pan Witold Fijas 

- Jak zapewne Państwo wiecie, ten problem nie tylko dotyka komisariat w Bodzentynie, bo 

jest to problem ogólnokrajowy. Policjantów jest coraz mniej, w przyszłym roku będzie 

jeszcze mniej. No i nie ukrywam, że w komisariacie etatowo brakuje na dzień dzisiejszy 

powiedzmy jest 18 policjantów pracujących, brakuje 6 osób. No to jest dosyć duży odsetek 

całości załogi, bo blisko 40% policjantów nie ma w służbie. Także radzimy sobie z tym jak 

potrafimy. Są interwencje, które musimy obsługiwać. No i często gęsto jest tak, że nie można 

się pojawić tam, gdzie byście Państwo tego oczekiwali z racji tego, że choćby właśnie 

obsługa tych interwencji, które są zgłaszane przez społeczeństwo, ale jakoś musimy sobie 

radzić. Ale trudności kadrowe są.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dziękuję bardzo. Ja jeszcze mam tylko takie pytanie odnośnie w 2021 roku. Były podawane 

i numery telefonów i nazwiska dzielnicowych, którzy pracują na terenie naszej gminy. Czy te 

osoby nadal te funkcje pełnią, czy są jakieś nowe osoby?  

 

aspirant sztabowy, Pan Witold Fijas 

- W tej chwili zmieniła się jedna osoba z racji tego, że jedna z koleżanek będzie odchodzić ze 

służby w lutym. Także przekażemy, bo druga osoba, która jest, no to już jest od tego 



dwutysięcznego i to jest wszystko aktualne. A jeżeli chodzi o tą nową osobę, to 

zaktualizujemy to niezwłocznie.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dziękuję bardzo. Kolega Robert, bardzo proszę.  

 

Radny Robert Klefas 

- Dziękuję, panie przewodniczący. Panie aspirancie Witoldzie, ja chciałbym zapytać, czy 

państwo jako jednostka w Bodzentynie jesteście zainteresowani podjęciem dyskusji na temat 

stworzenia delegatury jedno czy dwudniowej w Nowej Słupi, czyli przeniesienia jak gdyby 

siedziby na jeden, czy, dwa dni.  

 

aspirant sztabowy, Pan Witold Fijas 

- Ja byłbym zainteresowany ewentualnie takim rozwiązaniem. Nie ukrywam, że tam w 

ramach jakichś rozmów nawet takich mniej służbowych z panem Burmistrzem wspominałem 

o tym, żeby chociażby zorganizować jakiś taki na zasadzie punktu przyjęć, tak, no bo jeżeli 

mówimy o posterunku, no to nie wiem, czy to jest realne na chwilę obecną, ale jakiś punkt, 

który by obsługiwał powiedzmy dzielnicowy w ciągu jakichś tam określonych dni, 

powiedzmy w tygodniu, w jakichś określonych godzinach, no to miło by było, gdyby takie 

lokum nam zostało udostępnione. Tu generalnie chodzi o wygospodarowanie jakiegoś 

pokoiku, gdzie można by wstawić jakiegoś laptopa, kawałek drukarki i ewentualnie takie 

dyżury byśmy mogli tam robić.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dziękuję bardzo. Pani kierownik Anna Moruś-Mergalska prosi o głos. Bardzo proszę.  

 

Kierownik Anna Moruś-Mergalska 

- Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Mieszkańcy, ja tutaj z mojego miejsca 

chciałam bardzo podziękować za współpracę, ponieważ od zawsze jako Ośrodek Pomocy 

Społecznej współpracujemy z Komisariatem Policji w Bodzentynie, a nie ukrywam, że ta 

współpraca wyglądała różnie. Natomiast obecnie naprawdę chciałabym, żeby ona utrzymała 

się na dotychczasowym co najmniej poziomie, ponieważ głównie tutaj współpracujemy w 

sprawie przemocy domowej, prawda. Jest to bardzo poważna sprawa. I naprawdę ja bardzo 

panu komendantowi dziękuję za oddelegowywanie pracowników funkcjonariuszy policji 

zarówno do uczestniczenia w zespołach interdyscyplinarnych, jak w grupach roboczych, jak 

również do tej pracy w terenie na co dzień. Także z mojej strony bardzo dziękuję za 

współpracę. I jeżeli chodzi o lokal, to ja tutaj z mojej strony się oferuję, że gdy będzie taka 

potrzeba i taka możliwość, to my jesteśmy w stanie wam jeden pokój udostępnić.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Okej, dobrze. Czy jeszcze chciałby ktoś do pana komendanta jakieś pytanie czy prośbę? Nie 

widzę. Wszystko wiadomo. No to w takim razie bardzo serdecznie dziękujemy za przybycie, 

za szczegółowe sprawozdanie z dwóch lat. No to cóż, na nowy rok życzymy jak najmniej 

mandatów, jak najmniej wyjazdów. Tak, te cyfry związane z mandatami już się nie odnoszę, 

ale na pewno były w większości zapewne za prędkość. Dobrze, bardzo serdecznie dziękujemy 

na Nowy Rok. W takim razie życzymy wszystkiego dobrego.  

 

aspirant sztabowy, Pan Witold Fijas 

- Ja również Państwu dziękuję, że mogłem się pojawić chociaż na chwilę. I również Państwu 

na nadchodzący Nowy Rok wszystkiego dobrego. I jak najmniej mandatów. Do widzenia.  



5. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z prac pomiędzy sesjami. 

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Przechodzimy niezwłocznie do punktu piątego, sprawozdanie burmistrza miasta i gminy z 

prac pomiędzy sesjami. Oddaję głos panu burmistrzu, bardzo proszę.  

 

Burmistrz Andrzej Gąsior 

- Panie przewodniczący, wysoka rado, szanowni państwo sołtysi, zaproszeni goście i 

mieszkańcy, którzy nas oglądają na łączach internetowych. Sprawozdanie z prac pomiędzy 

sesjami od 30 listopada do dnia dzisiejszego. Drugiego grudnia brałem udział w uroczystej 

mszy świętej w kościele w Grzegorzowicach z okazji Barbórki. 6 grudnia brałem udział w 

posiedzeniu roboczym Związku Gmin Gór Świętokrzyskich w Bielinach. 7 grudnia brałem 

udział w nagraniu radiowym dla potrzeb Radio Kielce. 8 grudnia brałem udział w uroczystym 

spotkaniu opłatkowym zorganizowanym przez Wojewodę świętokrzyskiego w Urzędzie 

Wojewódzkim w Kielcach. 8 grudnia brałem udział we mszy świętej na Świętym Krzyżu w 

intencji dziękczynnej za proces rewitalizacji sanktuarium. 9 grudnia brałem udział w 

gminnym spotkaniu mikołajkowym dla dzieci, które odbyło się w hali sportowej w Nowej 

Słupi. 11 grudnia brałem udział w uroczystej gali podsumowującej działania Urzędu 

Marszałkowskiego Województwa Świętokrzyskiego w mijającej perspektywie finansowej w 

ramach środków z EFS, czyli Europejskiego Funduszu Społecznego. Gala odbyła się w 

Kieleckiej Filharmonii w Kielcach. 13 grudnia odbyłem spotkanie robocze z firmą projektową 

branży budowlanej. 14 grudnia podpisywałem umowę na odbiór odpadów komunalnych na 

rok 2024 z firmą FART. I tutaj powiem, że jeżeli chodzi o umowę podpisaną śmieciową, to 

się nic nie zmieniło dla mieszkańców, także jest to dobra wiadomość na nowy rok dla naszych 

mieszkańców. 14 grudnia odbyłem spotkanie robocze z radnymi Rady Miejskiej. 14 grudnia 

brałem udział w posiedzeniu sesji Nadzwyczajnej Rady Miejskiej. 16 grudnia brałem udział w 

spotkaniu opłatkowym Klubu Seniora Wesołówka w Jeleniowie. 16 grudnia brałem udział w 

spotkaniu opłatkowym Klubu Seniora Aktywni w Starej Słupi. 16 grudnia brałem udział w 

spotkaniu opłatkowym Stowarzyszenia Zdrowy Człowiek Emeryk w Gminnym Ośrodku 

Kultury w Rudkach. 16 grudnia brałem udział w spotkaniu opłatkowym OSP Nowa Słupia w 

Świetlicy Nowej Słupi. 17 grudnia brałem udział w spotkaniu opłatkowym Stowarzyszenia 

Nasze Serca w Szkole Podstawowej w Rudkach. 19 grudnia podpisywałem akty notarialne z 

zakupu gruntu pod przepompownię ścieków w Starej Słupi oraz służebności gruntowej dla 

firmy Nexera w Notariacie w Starachowicach. 19 grudnia brałem udział w jasełkach oraz 

spotkaniu płatkowym w Szkole Podstawowej w Jeleniowie. 20 grudnia brałem udział w 

jasełkach oraz spotkaniu opłatkowym w Szkole Podstawowej w Pokrzywiance. 20 grudnia 

podpisywałem umowę rozdziału współwłasności nieruchomości gruntowej położonej w 

Wólce Milanowskiej, rozdziału na oddzielne własności działek, między innymi dla jednej 

działki gminnej, to pan Adam Sałata wie o jakie działki chodzi. Jesteśmy właścicielem już 

działki. 21 grudnia brałem udział w Jasełkach oraz spotkaniu opłatkowym w Zespole Szkół w 

Rudkach. 21 grudnia brałem udział w spotkaniu opłatkowym pracowników Urzędu Miasta i 

Gminy Nowa Słupia. 22 grudnia brałem udział w spotkaniu opłatkowym Regionalnej 

Organizacji Turystycznej Województwa Świętokrzyskiego w Świętokrzyskim Dworze w 

Nowej Słupi. 22 grudnia brałem udział w spotkaniu opłatkowym OSP Włochy. 27 grudnia 

brałem udział wraz ze stowarzyszeniem Towarzystwo Przyjaciół Nowej Słupi we wręczaniu 

stypendiów dla uzdolnionej młodzieży szkół podstawowych z terenu naszej gminy. 27 

grudnia brałem udział w roboczym posiedzeniu Związku Gmin Gór Świętokrzyskich w 

Bielinach. Dziękuję.  



 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dziękuję bardzo. Czy są jakieś pytania co do sprawozdania? Tutaj burmistrz już wspomniał 

o umowie, która pozostała podpisana na wywóz nieczystości. No to chyba rzeczywiście 

najlepsza wiadomość na Nowy Rok, że nie będzie żadnych w tej kwestii podwyżek. 

 

6. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Miejskiej z działań pomiędzy sesjami. 

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Przechodzimy do punktu szóstego, sprawozdanie przewodniczącego Rady Miejskiej z działań 

pomiędzy sesjami. No tu będzie tylko w większości to spotkania wigilijne i opłatkowe, ale 

wcześniej uczestniczyłem również 14 grudnia w sesji nadzwyczajnej, 16 grudnia to Wigilia i 

spotkanie opłatkowe zorganizowane przez Gminną Komisję Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych, później w tym samym dniu również spotkanie wigilijne w OSP Nowa Słupia 

oraz też spotkanie w tym samym dniu wigilijne OSP Sosnówka. 17 grudnia to również 

spotkanie wigilijne osób niepełnosprawnych, nasze serca. 20 grudnia to jasełka i spotkanie 

wigilijne w Szkole Podstawowej w Pokrzywiance. W tym samym dniu uczestniczyłem 

również w posiedzeniu Komisji Budżetu. 21 grudnia uczestniczyłem w jasełkach oraz 

spotkaniu opłatkowym w Szkole Podstawowej w Mirocicach. W tym samym dniu również 

jasełka i spotkanie wigilijne zespołu szkół w Rudkach. 22 grudnia uczestniczyłem również w 

spotkaniu wigilijnym zorganizowanym przez Park Legend w Świętokrzyskim Dworze. 

Oczywiście pomagałem przygotowywać materiały na komisję i sesję. Dziękuję bardzo, tyle z 

mojej strony. 

 

 

 

7. Podjęcie uchwał: 

 

1) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Nowa Słupia na lata 2023 – 

2039, 

 

2) w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok, 

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Przechodzimy w takim razie do punktu siódmego, podjęcie uchwał i pierwsze dwie uchwały 

okołobudżetowe, omawiane obydwa projekty uchwał były w dniu dzisiejszym w stałym 

posiedzeniu komisji, a tylko nadmienię, że to jest sesja taka ostatnia, więc sprzątająca nasz 

budżet, przenosząca inwestycje z bieżącego roku na rok następny, ale czy chciałby ktoś 

zabrać głos? Kolega Sylwester Kozłowski, bardzo proszę.  

 

Radny Sylwester Kozłowski 

- Bardzo dziękuję panie przewodniczący. Mam pytanie do zmian w budżecie na komisjach 

nie zdążyłem zadać tego pytania. Chodzi o zadania inwestycyjne i pozycję numer 30, gdzie 

przesuwamy na rok 2024 przesunięcie środków 55 tysięcy pod wykup działek, wykonanie 

dokumentacji projektowej i budowa sieci kanalizacji sanitarnej wraz z oczyszalnią ścieków na 

miejscowości Jeziorko, Dębno, Mirocice, Baszowice oraz przebudowa, przepraszam, bo coś 

mi wyskoczyło, oraz przebudowa przepraszam, mam jakiś problem z tabletem. Chodzi o 

przebudowę oczyszczalni ścieków i studnie w Nowej Słupi. Mam pytanie odnośnie 

funkcjonowania studni właśnie w Nowej Słupi. Bardzo proszę o informację, od kiedy mamy 



czynną tą studnię, od kiedy korzystamy z tego ujęcia wody i jakie mamy, jakie mamy ilości 

pozyskanej wody. Jeżeli, jeżeli pan burmistrz ma taką wiedzę, dzisiaj na sesji, to bardzo 

proszę o informację, a jeżeli nie, to proszę na kolejną sesję o przygotowanie takiego, takiej 

szczegółowej informacji, od kiedy uruchomiliśmy studnie, jaki mamy pobór wody z tej 

studni, jaki jest koszt utrzymania i funkcjonowania tego obiektu. To jest jedna sprawa, a 

druga sprawa, na jednej z sesji, i wspólnym posiedzeniu komisji była mowa o budowie garaży 

dla naszych samochodów dostawczych i autobusów. I był pomysł odnośnie budowy garaży 

przy agronomówce mieliśmy wykorzystać. Nie widzę w zmianach w budżecie przeniesienia 

tej inwestycji na kolejny rok. Bardzo proszę o informację, czy planujemy w następnym roku? 

Jeżeli tak, to w jakim miejscu? Dziękuję bardzo.  

 

Skarbnik Gminy Edyta Durak 

- Zadanie, które tutaj pan wspomniał jest realizowane z polskiego ładu zgłoszone przez 

Związek Gmin Gór Świętokrzyskich i ono jest w budżecie i w projekcie budżetu. Jako wkład 

własny do całego zadania. Mamy tylko zabezpieczone środki. Bo tak jak wspomniałam, 

promesa była udzielona dla Związku Gmin Gór Świętokrzyskich.  

 

Zastępca Burmistrza Włodzimierz Zaręba 

- Tak w uzupełnieniu powiem tylko, że po wielu komplikacjach, bo jesteśmy świadomi tego, 

że w związku jest 11 gmin i to było w tym przetargu, jeżeli chodzi o przetarg między innymi 

na te garaże, było 15 zadań. Był powtarzany przetarg, więc tak naprawdę procedury, jeżeli 

chodzi o rozpoczęcie zamówień publicznych, ono się rozpoczęło przez związek w kwietniu 

bieżącego roku i dopiero teraz zakończyło się podpisanie umów. Wczoraj byliśmy na 

Związku Gmin Gór Świętokrzyskim razem z panem burmistrzem, gdzie podejmowaliśmy 

decyzję co do budżetu na 24 rok i wczoraj, godzinę wcześniej, przed tą sesją, przewodniczący 

związku rozdawał wykonawcom umowy już podpisane, także niebawem będzie przekazanie 

placów budowy i te inwestycje będą realizowane. Garaż będzie realizowany tam, gdzie mamy 

pozwolenie na budowę, czyli będzie realizowany za agronomówką w miejscu budynku 

gospodarczego, tam gdzie jest budynek gospodarczy. Ten budynek zostanie rozebrany i w to 

miejsce będzie garaż. Dziękuję.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Nie boimy się, że mogą być jakieś protesty z tytułu lokalizacji i umiejscowienia wcześniej 

zupełnie innego przeznaczenia tej działki.  

 

Burmistrz Andrzej Gąsior 

- Szanowni Państwo, mamy wszystkie stosowne pozwolenia, które są potrzebne do tej 

budowy, natomiast jeżeli chodzi o problem, o którym tutaj pewno Pan radny myśli, no to ten 

problem jest już przez Towarzystwo Przyjaciół Nowej Słupi, no podjęta próba, aby go w 

sposób jakiś rozstrzygnął. Nie chciałbym dzisiaj tu szczegółów podawać, ponieważ jest to 

projekt realizowany przez Towarzystwo Przyjaciół Nowej Słupi, który już od kilku lat w 

zasadzie o tym projekcie mówi i chciałby takie zorganizować miejsce upamiętnienia, aby po 

prostu otworzyć też szansę na to, że to miejsce po prostu będzie w jakiś sposób godnie 

upamiętnione. Dziękuję.  

 

Radny Sylwester Kozłowski 

- Bardzo dziękuję. Nie wiedziałem, że jesteśmy już na etapie pozwolenia na budowę i takiej 

dokładnej lokalizacji. bo mamy też działki na tym terenie przy remizie, tak? Mamy też, no 

dużą część działek w Nowej Słupi, tak? No niekoniecznie, niekoniecznie, dlatego, że według 

mapek, które są, to akurat ten cmentarz, o którym mówimy, był w miejscu agronomówki. 



Natomiast między agronomówką a remizą tam może byłoby miejsce, które byłoby lepsze, no 

to być może Pan Marek odpowie.  

 

Kierownik Marek Partyka 

- Ale jeśli można... można się do tego odnieść krótko. Szanowni Państwo, otóż oczywiście 

miejsce, w którym znajdował się kiedyś cmentarz, ono jest wskazane i jest w Gminnej 

Ewidencji Zabytków. To jest działka właśnie między agronomówką a remizą, tam, gdzie jest 

pusty plac. Tam, gdzie jest agronomówka, takowego cmentarza nie było. To jeszcze wiemy 

też z relacji osób starszych, tam były tereny podmokłe kiedyś i tam takiego cmentarza nie 

było. Działka, która kiedyś była tym cmentarzem ma zupełnie inny numer, stąd też my jako 

gmina, jako inwestor mamy wszelkie pozwolenia na budowę i tam te garaże są zlokalizowane 

w ten sposób, żeby absolutnie nie naruszać stanu, który nie powinien być naruszony. 

Dziękuję.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dziękuję. Ja tylko nadmienię, że rzeczywiście do mnie też kontaktowali się przedstawiciele 

organizacji, które są właśnie związane z tym miejscem, o tak to delikatnie ujmując, i chcieliby 

wykonać jakieś, nie wiem, geodezyjne badania czy coś, czy nie znajdują się tam jeszcze 

jakieś szczątki na tym terenie, właśnie po cmentarzu. Nie wiem jak to się skończy, bo oni 

chcieli przyjechać do naszej gminy i wziąć udział w sesji, są zainteresowani wybudowaniem, 

znaczy wybudowaniem to chyba za duże słowo, ale po prostu jakiejś tam pamiątki w postaci 

kamienia takiego pamiątkowego wybudowanego na tym terenie, żeby... Ale nie wiem, czy to 

w porozumieniu z Towarzystwem Przyjaciół Nowej Słupi, czy jeszcze to jest odrębny temat. 

Nie mam dostatecznej wiedzy, więc nie będę się tutaj wypowiadał. No, bardzo proszę.  

 

Radny Sylwester Kozłowski 

- Bardzo dziękuję. To, że te garaże są potrzebne, to nie ma wątpliwości. Musimy wybudować, 

bo mamy sprzęt i tak dalej. Chodzi tylko o to, że jeżeli pozyskaliśmy jakieś środki, żeby ktoś 

później nie zablokował, żeby przewidzieć wszystkie możliwe rozwiązania i uniknąć jakichś 

błędów, tak. A jak już będziemy realizować w tym miejscu, na którym mamy pozwolenie, i 

projekt to też zróbmy to tak, żeby nie ograniczać pracy weterynarza, który wynajmuje obiekt, 

tak, bo w czasie, no wie pan, no jak, no maszyny budowlane będą wjeżdżać, sprzęt i tak dalej, 

no żeby po prostu w taki sposób to wykonywać, żeby każdy mógł korzystać i funkcjonować 

w czasie realizacji inwestycji. Rozumiem, że temat studni odkładamy na następną sesję, tak? 

Dziękuję bardzo.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dziękuję bardzo. O głos prosi koleżanka Lidia Wiącek. Bardzo proszę.  

 

Radna Lidia Wiącek 

- Dziękuję. Ja jeszcze mam pytanie odnośnie właśnie projektu Związku Gór Świętokrzyskich, 

ponieważ w tym projekcie jest również świetlica w Bartoszowinach. Czy przewodniczący 

tutaj Związku Gór również przekazał do inwestycji tą inwestycję, tak?  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Jeszcze tutaj chyba kierownik Marek Partyka i kolega Ryszard Karpiński.  

 

Kierownik Marek Partyka 

- Jeśli chodzi o to upamiętnienie, tutaj oczywiście ja powiem z ramienia Towarzystwa 

Przyjaciół Nowej Słupi. My zwróciliśmy się do IPN o to, żeby przekazał pewne środki 



finansowe na takie upamiętnienie. Mamy to w planach już nie pierwszy, nie drugi rok. 

Zastanawialiśmy się nad tym, jak to zrobić. Mamy taki wstępny kosztorys. Chodzi nam o 

kwotę 30 tysięcy złotych. Wiem, że nasze podanie zostało skierowane do IPN-u w Krakowie. 

Jeżeli takie środki pozyskamy, jest tutaj przychylność ze strony gminy pana burmistrza, żeby 

część działki tej właśnie, na której ten cmentarz się znajdował, między agronomówką a 

remizą , wydzielić na taki, no kilkanaście metrów kwadratowych i takie upamiętnienie, o 

którym pan przewodniczący wspominał, wykonać. Dziękuję.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Nie widzę już. A Ryszard Karpiński, bardzo proszę.  

 

Radny Ryszard Karpiński 

- Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, jest to bardzo wrażliwy temat. A co by było, 

gdyby teoretycznie koparka wjechała i odkryją jakieś szczątki ludzkie? Naprawdę trzeba się 

zastanowić. Kiedyś rozmawiałem, że cmentarz był w różnych... mapki, mapkami. Wszystko 

okej, a co by było gdyby? Mamy pozwolenie, mamy wszystko i co później od nowa? Są różne 

dzisiejsze techniki, georadary różne. Trzeba by może się nad tym zastanowić i sprawdzić. 

Kiedyś to był program w telewizji tam pokazywali. Jest to naprawdę wrażliwy temat. I trzeba 

to, to co mówił kolega Sylwek, no garaże są bardzo potrzebne i sami wiemy o tym. Myślę, że 

trzeba by zacząć od georadaru sprawdzić. To jest nieduży koszt, sprawdzą, robimy. Jakby się 

coś pokazało? Raczej nie, no ale lepiej dmuchać na zimne. Dziękuję.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dziękuję bardzo. Czy jeszcze chciałby ktoś zabrać głos? Dobra przechodzimy w takim razie 

do głosowania zamykam dyskusję stwierdzam kworum. Głosujemy w sprawie zmiany 

wieloletniej prognozy finansowej Gminy Nowa Słupia na lata 2023-2039. Kto z Państwa 

radnych jest za bardzo proszę o przyciśnięcie przycisku, podniesienie ręki kto jest przeciw kto 

się wstrzymał? Dziękuję bardzo informuję że uchwała została przyjęta jednogłośnie. I pod 

punkt drugi. Stwierdzam kworum. I głosujemy w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 

rok. Kto z Państwa radnych jest za. Bardzo proszę o przyciśnięcie przycisku, podniesienie 

ręki, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? Dziękuję bardzo. Również uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Nowa Słupia na lata 2023 – 

2039,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Marcin Grzegorski, Ryszard Karpiński, Robert 

Klefas, Sylwester Kozłowski, Halina Misiurska, Łukasz Nowak, Ewa Pastuszyńska, Rafał 

Piasecki, Grzegorz Rapcia, Jerzy Roman, Adam Sałata, Lidia Wiącek 

NIEOBECNI (1) 

Dawid Marzec 

 

Uchwała nr LXXXV/80/2023 



Głosowano w sprawie: 

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Marcin Grzegorski, Ryszard Karpiński, Robert 

Klefas, Sylwester Kozłowski, Halina Misiurska, Łukasz Nowak, Ewa Pastuszyńska, Rafał 

Piasecki, Grzegorz Rapcia, Jerzy Roman, Adam Sałata, Lidia Wiącek 

NIEOBECNI (1) 

Dawid Marzec 

 

Uchwała nr LXXXV/81/2023 

 

 

 

3) w sprawie ustalenia odpłatności za 1 godzinę usług opiekuńczych świadczonych przez 

Miejsko - Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Nowej Słupi, 

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Przechodzimy do następnego podpunktu. W sprawie ustalenia odpłatności za jedną godzinę 

usług opiekuńczych. Omawiany projekt. Czy chciałby ktoś się dzisiaj teraz na sesji odnieść 

jeszcze do tego podpunktu. Nie widzę przechodzimy do głosowania w takim razie stwierdzam 

kworum. I głosujemy w sprawie ustalenia odpłatności za jedną godzinę usług opiekuńczych 

świadczonych przez Miejsko Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Nowej Słupi. Kto z 

państwa radnych jest za. Bardzo proszę przyciśnięcie przycisku. Kto jest przeciw kto się 

wstrzymał? Dziękuję. informuję, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie ustalenia odpłatności za 1 godzinę usług opiekuńczych świadczonych przez 

Miejsko - Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Nowej Słupi,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Marcin Grzegorski, Ryszard Karpiński, Robert 

Klefas, Sylwester Kozłowski, Halina Misiurska, Łukasz Nowak, Ewa Pastuszyńska, Rafał 

Piasecki, Grzegorz Rapcia, Jerzy Roman, Adam Sałata, Lidia Wiącek 

NIEOBECNI (1) 

Dawid Marzec 

 

Uchwała nr LXXXV/82/2023 

 

 

 



4) w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów 

własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

I podpunkt czwarty, w sprawie kosztów gospodarowania odpadami, tutaj pan kierownik Jacek 

Brożyna również przybliżał ten temat. Czy chciałby ktoś zabrać głos? Nie widzę. W takim 

razie przechodzimy do głosowania. Stwierdzam kworum. I głosujemy w sprawie pokrycia 

części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych nie 

pochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. Kto z Państwa 

radnych jest za bardzo proszę o przyciśnięcie przycisku podniesienie ręki kto jest przeciw kto 

się wstrzymał. Dziękuję. Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów 

własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Marcin Grzegorski, Ryszard Karpiński, Robert 

Klefas, Sylwester Kozłowski, Halina Misiurska, Łukasz Nowak, Ewa Pastuszyńska, Rafał 

Piasecki, Grzegorz Rapcia, Jerzy Roman, Adam Sałata, Lidia Wiącek 

NIEOBECNI (1) 

Dawid Marzec 

 

Uchwała nr LXXXV/83/2023 

 

 

5) w sprawie zmiany uchwały Nr LXX/102/22 Rady Miejskiej w Nowej Słupi z dnia 29 

grudnia 2022 r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Nowa Słupia na rok 

2023, 

 

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

I przechodzimy do punktu piątego i punkt szósty to są projekty uchwał związane z 

programem profilaktyki rozwiązywania problemów alkoholowych, zarówno pierwszy, jak i 

drugi podpunkt tych uchwał został omówiony szczegółowo na wspólnym posiedzeniu 

komisji. Czy chciałby ktoś zabrać głos w tej kwestii? Kolega Sylwester Kozłowski, bardzo 

proszę.  

 

Radny Sylwester Kozłowski 

- Dziękuję, panie przewodniczący. Panie burmistrzu, pani sekretarz, na spotkaniu 

mikołajkowym jednostka Ochotniczej Straży Pożarnej w Mirocic otrzymała defibrylator, za 

który w imieniu jednostki bardzo dziękuję. Nie ma dzisiaj prezesa. O, przepraszam, już jest. 

To na pewno... Dziękowałem burmistrzowi, dziękowałem pani sekretarz. Chciałem 

podziękować całej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na czele z panem 



prezesem. Bardzo dziękujemy i tak jak powiedziałem miejmy nadzieję, że ten sprzęt nie 

będzie potrzebny, ale w razie potrzeby jest i można go wykorzystać. Jeszcze raz bardzo 

gorąco dziękujemy.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dziękuję bardzo. Przechodzimy w takim razie do głosowania. Stwierdzam kworum. O, 

przepraszam. Tak cichutko tam siedzi myszka, tak nic się nie odzywa.  

 

Kierownik MGOPS Anna Moruś-Mergalska 

- Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, jak chciałam korzystać tutaj z okazji, podziękować w 

imieniu Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dyrektorom szkół, za 

prowadzoną przez Was profilaktykę. Bo to, że tak powiem, Wy stanowicie tą najważniejszą 

linię takiej naszej obrony w walce z narkomanią, z alkoholizmem, bo Wy macie dzieci na co 

dzień. I te Wasze działania naprawdę widać, że skutkują, widać po świadomości dzieci i 

młodzieży, jeśli chodzi o substancje psychotropowe, również o uzależnienia behawioralne, bo 

my tutaj cały czas mówimy o narkotykach i alkoholu, natomiast weźmy pod uwagę to, że w 

tym momencie zmorą naszego społeczeństwa są nie tylko alkohol i narkotyki, ale 

uzależnienia od internetu, od tego, co się w sieci znajduje. I wasza praca na rzecz dzieci i 

młodzieży jest nieoceniona i za to państwu serdecznie dziękujemy w imieniu całej Gminy 

Komisji. Dziękuję.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dziękuję bardzo. Już założę okulary. Jeszcze ktoś chce zabrać głos. Nie widzę. Dobrze 

zamykam dyskusję. Stwierdzam kworum przechodzimy do głosowania i głosujemy w sprawie 

zmiany uchwały numer 70 102 22 Rady Miejskiej w Nowej Słupi z dnia 29 grudnia 2022 

roku w sprawie przyjęcia gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów 

alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii w gminie Nowa Słupia na rok 2023 rok i 

pytam radnych kto jest za. Proszę o przyciśnięcie przycisku, kto jest przeciw, kto się 

wstrzymał. Dziękuję. Informuję, że uchwała została przyjęta jednogłośnie 

 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zmiany uchwały Nr LXX/102/22 Rady Miejskiej w Nowej Słupi z dnia 29 grudnia 

2022 r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Nowa Słupia na rok 2023,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Marcin Grzegorski, Ryszard Karpiński, Robert 

Klefas, Sylwester Kozłowski, Halina Misiurska, Łukasz Nowak, Ewa Pastuszyńska, Rafał 

Piasecki, Grzegorz Rapcia, Jerzy Roman, Adam Sałata, Lidia Wiącek 

NIEOBECNI (1) 

Dawid Marzec 

 

Uchwała nr LXXXV/84/2023 



 

 

 

6) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Nowa Słupia na rok 2024 

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

I podpunkt szósty stwierdzam kworum. I głosujemy w sprawie przyjęcia gminnego programu 

profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii w 

gminie Nowa Słupia na rok 2024. Kto z Państwa radnych jest za, bardzo proszę o 

przyciśnięcie przycisku, podniesienie ręki, kto jest przeciw, kto się wstrzymał. Dziękuję. 

Informuję, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. Na tym wyczerpaliśmy blok głosowań. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Nowa Słupia na rok 2024..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Marcin Grzegorski, Ryszard Karpiński, Robert 

Klefas, Sylwester Kozłowski, Halina Misiurska, Łukasz Nowak, Ewa Pastuszyńska, Rafał 

Piasecki, Grzegorz Rapcia, Jerzy Roman, Adam Sałata, Lidia Wiącek 

NIEOBECNI (1) 

Dawid Marzec 

 

Uchwała nr LXXXV/85/2023 

 

 

 

8. Sprawy różne. 

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Przechodzimy do punktu ósmego, sprawy różne. Bardzo proszę, kto chciałby zabrać głos. Co 

to się dzieje? Jest głoszenie. Okej. Pan burmistrz, bardzo proszę.  

 

Burmistrz Andrzej Gąsior 

- Dziękuję Panie Przewodniczący za możliwość tu wypowiedzenia się przed radnymi, ale 

chciałbym w sposób taki bardzo krótki podsumować rok 2023. Myślę, że taka sesja kończąca 

rok to jest dobrym momentem na to, żeby w sposób taki może niewyszukany, niedługi 

przedstawić właśnie to, co w roku 2023 odbyło się. Ten kończący rok 2023 był bardzo dla 

gminy trudnym rokiem budżetowym dla całego samorządu. Było to, w dużym stopniu było to 

związane ze skutkami gospodarczymi po okresie pandemii, ale również toczącą się wojną za 

wschodnią Ukrainą, no i ogromny wpływ również na, szczególnie na procesy inwestycyjne, 

miało przede wszystkim wysoka inflacja. W takich trudnych warunkach musieliśmy 

prowadzić bardzo ważne dla naszej przyszłości, naszej gminy inwestycje. Wspomnę tutaj 

tylko o takich kilku najważniejszych przedsięwzięciach, które oddawaliśmy do użytkowania 



w tym kończącym się roku. Przede wszystkim oddaliśmy do użytkowania dużą inwestycję w 

zakresu gospodarki wodno-kanalizacyjnej. Oczyszczalnia ścieków w Starej Słupi, kanalizacja 

miejscowości Jeziorko, Dębno i części Mirocic wraz z oczyszczalnią ścieków oraz studnia 

uzdatniania wody w Nowej Słupi. Do użytkowania oddaliśmy obiekt turystyczny Park 

Legend, o którym dzisiaj tu już była mowa. Wykonaliśmy trudną termomodernizację 

kosztowną szkoły podstawowej w Jeziorku. Kontynuowaliśmy takie inwestycje jak budowa 

świetlicy w Dębnie, przebudowa budynku użyteczności publicznej przy ulicy Świętokrzyskiej 

w Nowej Słupi. Prace remontowe przy budynku Opatówki trwają. Przeprowadziliśmy i 

jeszcze można powiedzieć, że jeszcze troszkę będzie trwał remont wielorodzinnego budynku 

socjalnego przy ulicy Górniczej w Rudkach, też bardzo trudny w realizacji projekt. 

Realizowaliśmy kolejny budżet sołecki 2023 roku i też udało się go w dużym stopniu 

zrealizować. Remontowaliśmy most na Pokrzywiance, który w ostatnich dniach również 

udało się oddać do użytkowania, odebrać. Odbieraliśmy i otwieraliśmy uroczyście boisko 

wielofunkcyjne przy szkole podstawowej w Starej Słupi. Sukcesem dla gminy oraz 

mieszkańców, szczególnie Dębniaka, Woli Milanowskiej, Jeleniowa było na pewno 

wywalczenie przebudowy dwóch mostów oraz drogi wojewódzkiej w Nowa Słupia - Łagów 

na odcinku od ronda w Wólce Milanowskiej do Paprocic. Tutaj serdeczne podziękowania za 

szczególne zaangażowanie się no i sołtysów i radnych tych miejscowości, ponieważ ta 

wspólna praca przyniosła taki właśnie efekt, że udało się wywalczyć ten remont. Bardzo 

kosztowny, bardzo trudny, może też uciążliwy, ale jednak taki, na który czekaliśmy przez 

wiele, wiele lat. No i szanowni państwo, w związku z tymi kłopotami przeprowadzaliśmy trzy 

procesy waloryzacji, inwestycji i były to nasze pierwsze doświadczenia w tym zakresie, one 

były spowodowane właśnie tym zakłóceniem dostaw, wzrostem kosztów, czy wzrostem 

również, wzrostem zakupów inwestycyjnych, szczególnie materiałów budowlanych. Była to 

termomodernizacja budynku urzędu gminy, modernizacja oświetlenia ulicznego oraz Park 

Legend. Udało się ten proces tego budżetu tegorocznego przejść w jakiś sposób. Gmina 

została wyróżniona w rankingu gmin Fundacji Rozwoju Demokracji Lokalnej Urzędu 

Statystycznego za pierwsze miejsce w woj. świętokrzyskim w kategorii średniorocznych 

wydatków majątkowych i inwestycyjnych. To też myślę, że sukces wspólny całego naszego 

samorządu. Park Legend odebrał bardzo prestiżową nagrodę od Polskiej Organizacji 

Turystycznej w kategorii debiut roku obiektu turystycznego w Polsce uzyskując certyfikat, co 

jest bardzo ważnym, jeżeli chodzi o turystykę w Polsce, bardzo ważnym wyróżnieniem. 

Szanowni Państwo, żeby nie przedłużać, bardzo serdecznie kieruję swoje podziękowania za 

kształt tego roku budżetowego i jego realizacji. Przede wszystkim do Rady Miejskiej, 

zastępcy burmistrza, pani sekretarz, pani skarbnik gminy, kierowników referatów i 

pracowników Urzędu Gminy, dyrektorów jednostek organizacyjnych, dyrektorów szkół, 

Państwa Sołtysów oraz Rad Sołeckich również proszę przekazać podziękowania. Dziękuję 

również wszystkim stowarzyszeniom Kołom Gospodyń Wielskich, Klubom Seniora, jak 

również i sponsorom, którzy wspierali działania naszego samorządu. Wiemy, że w tym roku 

wsparli nas mocno w kilku przedsięwzięciach. Chciałbym serdecznie wszystkim za to 

oczywiście podziękować, bo to jest sukces całej naszej wspólnoty, która zapracowała na ten 

sukces. A korzystając z okazji, że jestem przy głosie, chciałbym złożyć życzenia noworoczne. 

Na ręce wszystkich Państwa, mieszkańców naszej gminy składam najserdeczniejsze życzenia, 

wszelkiej pomyślności, nieustającego zdrowia oraz samych szczęśliwych chwil na każdy 

dzień nowego roku. Niech ten nowy rok przyniesie światło i każdemu z nas pokój i wzajemne 

zrozumienie i życzliwość. Szczęśliwego nowego roku. Dziękuję.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Bardzo dziękujemy. Teraz poprosi o głos kolega Łukasz Nowak. Bardzo proszę.  



 

Radny Łukasz Nowak 

- Ja mam taką prośbę do pana Marka. Panie Marku, tam na, w hotelu, tam gdzie ten remont 

się teraz odbywa, tam mieszkańcy mieli jakiś pojemnik na chleb, czy coś takiego było i 

rzekomo tam było, jak sprzątane, było zabrane. Czy można by coś takiego uzupełnić tam? 

Jakby pan mógł zorientować się w tym temacie. Dziękuję serdecznie.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dziękuję. Czy pan kierownik będzie udzielał odpowiedzi? Nie, zapisuję po prostu do 

realizacji.  

 

Radna Lidia Wiącek 

- Koleżanka Lidia Wiącek, bardzo proszę. Dziękuję. Ja tutaj też do Pana Jacka Brożyny 

chciałam usłyszeć potwierdzenie, że awaria energetyczna wody przepompowni w Trzciance 

została już całkowicie usunięta i że już nie powinno być żadnych problemów z wodą, bo była 

ta informacja na stronie gminy w aktualnościach. No i teraz mieszkańcy pewnie czekają na 

potwierdzenie, że już jest to zakończone. Dziękuję.  

 

Kierownik RGKiOŚ Jacek Brożyna 

- Dziękuję bardzo. Chciałbym potwierdzić, że awaria tego kabla zasilającego usunięta była w 

sobotę 23 grudnia, dzień przed Wigilią. Jeden kabel zasilający już jest naprawiony. Drugi 

kabel będzie zrobiony, bo w tym tygodniu poprzednim przed świętami tak lało, że po prostu 

nie było kiedy tego kabla naprawić. Znaleźliśmy taki jeden dzień przerwy w sobotę, tam parę 

godzin było takie w miarę co dało się ten kabel naprawić. Kabel jest naprawiony. Obecnie 

prąd do przepompowni jest podawany. Także myślę, że nie powinno być problemów. Mamy 

jeszcze jeden kabel, drugi kabel zapasowy. Zrobimy go w najbliższym czasie, jak będzie 

pogoda, połączymy i będziemy mieli zapas w razie czego, można ten kabel będzie przełączyć. 

Dziękuję bardzo.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dziękuję bardzo. Kolega Sylwester Kozłowski.  

 

Radny Sylwester Kozłowski 

- Dziękuję. Panie burmistrzu, prośba o interwencję. Chodzi o oświetlenie uliczne w 

miejscowości Mirocice od drogi wojewódzkiej do transformatora. Nie działa od dwóch dni 

część oświetlenia. Dziękuję.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dziękuję bardzo. Koleżanka Halina Misiurska. Bardzo proszę.  

 

Radna Halina Misiurska 

- Dziękuję bardzo panie przewodniczący.  

 

Radna Halina Misiurska 

- Ja mam pytanie do pana zastępcy. Panie burmistrzu, jak wygląda projektowanie tego 

odcinka Jeleniów Majdan, ten łącznik, co go tak nazywamy? Na jakim etapie to jest? Bo tam 

czekaliśmy na pozwolenie od Wód Polskich, czy tam się coś nie zmieniło? Bo mieszkańcy 

pytają, więc z końcem roku bardzo proszę o informację. Bardzo proszę.  

 

Kierownik Marek Partyka 



- Dziękuję Panie Przewodniczący. Otóż jak Pani zauważyła Pani radna przesuwaliśmy środki 

na przyszły rok. W tej chwili jesteśmy w trakcie opracowywania projektu wodnoprawnego. 

Jak będzie taki projekt będzie złożone o pozwolenie wodnoprawne. Dziękuję.  

 

Radna Halina Misiurska 

- To dobrze, bardzo się cieszę, bo tego właśnie obawialiśmy się, to bardzo dobrze. Także 

jeszcze podziękowania dla Pana Marka o naprawę wiat przystankowych. Dziękuję bardzo. To 

wszystko, dziękuję.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dziękuję bardzo. Kolega Jerzy Roman, bardzo proszę.  

 

Radny Jerzy Roman 

- Dziękuję Panie Przewodniczący. Ja w imieniu swoim, jak i mieszkańców Pokrzywianki, 

Włoch i Skał chciałbym bardzo podziękować za odbudowę mostu na rzece Pokrzywianka. 

Podziękowania kieruję dla pana burmistrza, dla pana wiceburmistrza, dla pana kierownika 

Partyki i dla pani Skarbnik, która znalazła brakujące pieniądze gdzieś w skarpecie, tak żeby 

pieniądze się znalazły. Most odbudowany i bardzo dziękuję radnym za wsparcie, że te 

pieniądze zostały na ten most przeznaczone. Bardzo dziękuję. Pierwszy przejechałem przez 

ten most. Most jest dobry, nie zawalił się. Zapraszam bardzo. Bardzo dziękuję. No i teraz 

proszę, żeby u kolegi Sylwestra ten most został odbudowany, który był razem w jednym 

punkcie, razem z mostem Pokrzywianka. Także kolego Sylwku, bardzo proszę, żeby ten 

most... I bardzo dziękuję panu wykonawcy, bo ten most naprawdę został wykonany dość 

solidnie. I bardzo panie Sylwku proponuję, jeżeli by się zgłosił ten pan do odbudowy tego 

mostu w Mirocicach, bardzo proponuję i bardzo dziękuję. Dziękuję bardzo.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dziękujemy. Widzę, że ad vocem kolega Sylwester Kozłowski chyba chciał się odnieść. 

Bardzo proszę.  

 

Radny Sylwester Kozłowski 

- Bardzo dziękuję. Kolego radny, również chciałbym dziękować dzisiaj i w tym miejscu za 

swój most, ale niestety nie udało się. Dobrze, że jest zrealizowana inwestycja u Ciebie. Tak 

jak wnioskowałeś, u Ciebie był zupełnie nieprzyjezdny ten most, tak też rozmawialiśmy tu na 

sesji, spisaliśmy jako jedno zadanie i też dziękuję radnym za poparcie. Mam nadzieję, że 

zostanie to zrealizowane w przyszłym roku i w taki sposób, że nie będzie taki remont doraźny 

i za rok, za półtorej roku będziemy sporo tym to naprawiać, tylko to już będzie wykonane w 

sposób należyty i mam nadzieję, że kolega będzie też popierał tę inwestycję za rok. Bardzo 

dziękuję.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dziękuję bardzo. Kolega Robert Klefas, bardzo proszę.  

 

Radny Robert Klefas 

- Dziękuję panie przewodniczący. Wysoka Rado, szanowni państwo, rozmawialiśmy o tej 

inwestycji dla Baszowic na komisjach, natomiast za pomocą łączy internetowych chciałbym 

przekazać mieszkańcom Baszowic wiadomość, która pojawiła się jak gdyby w ostatniej 

chwili, a mianowicie panowie burmistrzowie, Urząd Gminy, znalazł środki z projektu na 

rekultywację, renowację zalewu zbiornika pożarowego w Baszowicach. I w tym miejscu 

właśnie chciałbym też podziękować radnym za wsparcie kwoty wkładu na dokumentację i 



mam nadzieję, że ta inwestycja posłuży zarówno mieszkańcom Baszowic, jak i całej gminie, 

wszystkim mieszkańcom, a z czasem pozwoli rozbudować i stworzyć prawdziwe miejsce 

rekreacyjne w naszej miejscowości. Dziękuję bardzo.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Bardzo dziękuję. Tak, oddajemy teraz głos Sołtysom, bo już radni widzę, że wyczerpali. 

Bardzo proszę, Sołtys.  

 

Sołtys Jerzy Sitek 

- Dziękuję bardzo, panie przewodniczący. Ja w pierwszej kolejności chciałem podziękować 

panu Markowi za załatanie tych dołków w drogach gminnych w Sosnówce, a zwłaszcza przy 

posesji 15, bo tam był bardzo głęboki ten dołek, jest naprawiony. Dziękuję bardzo. Następnie 

chciałem podziękować za zamontowanie tego lustra na posesji 70. Udało się, jest załatwione. 

I poprosiłbym jeszcze Pana kierownika o wyprostowanie tablicy informacyjnej przy drodze 

wojewódzkiej w wiatr obalił po prostu. Dziękuję bardzo.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dziękuję. Czy jeszcze chciałby ktoś zabrać głos sołtys z Jeziorka? Bardzo proszę, panie 

Józefie.  

 

Sołtys Józef Świetlik 

- Dziękuję. Widzę, wszyscy radni się chwalą. Mój Boże, kochany mój, umknął mi tutaj. 

Szanowni Państwo, szanowni radni, Panie Burmistrzu, mówicie o mostach. Pani Burmistrzu, 

w tej chwili może Pan Burmistrz wysłać Pana kierownika. Ta droga na środku Jeziorka, to 

przeznaczyłem te 20 tysięcy z sołeckich pieniążków, jest nieprzejęta. Panie Burmistrzu, 

podmyła go woda, przede wszystkim tam jest za mały ten most był zrobiony. W ogóle tym, że 

tam bobry tamę robią, to też jest wina. Ale rzeczywiście to był most za mały. Dziś jest woda. 

Panie burmistrzu, droga jest nieprzyjazna. No chwalicie się za most, za tą... Ja, panie 

burmistrzu, nie mam się chwalić przez te lata. No i jakoś... Następna sprawa, panie 

burmistrzu, droga powiatowa. Rozmawiałem, nie będę mówił po nazwisku, z panem 

inżynierem, byłem u pana kierownika, też Marka. Czekamy rzeczywiście na konkretne 

kanalizacje, projekt kanalizacji, żeby ten geodeta zategował, inaczej inżynier no tego projektu 

nie zrobi. Panie Burmistrzu mamy 2023. Będziemy mieli 2024. Jeśli ta kanalizacja ma być 

robiona do z tego co wiem Panie Burmistrzu do chyba do września, nie końcówka. No tak 

będzie oddawana. Ten projekt, no wiadomo, że będzie zrobiony w 2024, żeby jakieś 

pieniądze pozyskać na wioskę, to będzie 2025 albo 2026 rok. Panie burmistrzu, dzisiaj 

osobiście to nie jest kanalizacja zrobiona w Jeziorku, to jest wodociąg. Jak kłamię, proszę 

wezwać Szymka z kierownikiem . panie burmistrzu, nie wiem, co tam się dzieje. W każdej 

jednej studzience jest pełno wody. Ja nie jestem fachowcem. Naprawdę nie jestem 

fachowcem. Skąd w kanalizacji może być. U sąsiada mojego, po sąsiedzku dzisiaj był 

Szymek z tym kierownikiem z bródką. Ja mówię, to skąd ta woda się tu bierze? Nie wiem, 

panie burmistrzu. To nie jest kanalizacja, tylko to jest wodociąg. Ja mówię tak, to jeszcze 

mówię, a może tu do sąsiada gdzieś, skądś się podpływa. Poszedłem , wziąłem tego kluczyka, 

otwieram. Panie burmistrzu, wszędzie jest pełno wody. I jak wsadzisz, no jest kierownik, jest 

fachowiec od tego, może powiedzieć. Panie kierowniku, wsadziłem tego kija jak w niektórych 

to jest półtora metra, w niektórych jest dwa metry. Jest pełniutko wody. Skąd ta woda? Nie 

wiem. Ja nie jestem fachowcem tylko tak i Panie burmistrzu jest no bo to jest świąteczna sesja 

nie będę nic mówił jak będziemy przyznawali te pieniążki na ten most. Panie burmistrzu 

szanowni radni chciałbym być na komisji te parę groszy panie burmistrzu na ten most na tą 

drogę żeby dla Jeziorka było. Dziękuję.  



 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Bardzo dziękuję. Czy chciałby kierownik w jakiś sposób się odnieść do tego.  

 

Kierownik RGKiOŚ Jacek Brożyna 

- Trzeba wziąć, weźmiemy Szymka, pojedziemy na miejsce, obejrzymy, o co tu chodzi.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Czyli sprawa jest dopiero świeża.  

 

Sołtys Józef Świetlik 

- Jest Szymek i to nie, panie kierowniku, szczerze mówiąc, ja szanuję pana, ale to nie jest od 

początku. To nie jest od początku non-stop. Ja nie wiem czy one podłączały wodociąg do tego 

kanalizacji, bo jest to niemożliwe. Ja rozumiem, że może coś tam wody naleci, ale w każdej 

studzience, Panie kierowniku, jak jest ta studzienka na całą ziemię, jest pełniutka wody. No to 

skąd tam woda?  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- No tak. Jest to problem, trzeba go sprawdzić. Dziękuję bardzo. Czy chciałby ktoś zabrać 

jeszcze głos? Ja jeszcze tylko przedstawię stanowisko kontroli rewizyjnej. Nie ma dzisiaj 

przewodniczącego komisji rewizyjnej, a otrzymałem protokół z kontroli komisji rewizyjnej, 

która odbyła się w dniu 6 listopada tego roku i to jest też obligatoryjne, że musi to być 

przedstawione Rady. Ten protokół jest dostępny w obsłudze Rady, natomiast ja tylko 

przeczytam wnioski pokontrolne. Komisja rewizyjna po zapoznaniu się z dokumentacją oraz 

wysłuchaniu wyjaśnień nie dopatrzyła się nieprawidłowości w działaniu urzędu. A sprawa 

dotyczyła budowy sieci kanalizacyjnej w miejscowości Bartoszowiny, planowanego 

wykonania odcinka przyłącza kanalizacyjnego, do wybudowanej, ale nie ukończonej sieci 

kanalizacyjnej. Trzeci punkt był wywóz z posesji odpadów zawierających azbest i czwarty 

punkt realizacji statutowych obowiązków Urzędu Miasta i Gminy Nowa Słupia. Tak jak 

wspomniałem, protokół jest dostępny w obsłudze Rady, ponieważ ja nie jestem też członkiem 

komisji rewizyjnej, nie brałem udziału w posiedzeniu tej kontroli, więc no nie mogę się w 

żaden sposób odnieść, a aczkolwiek ze względu na to, że nie ma przewodniczącego, to taką 

informację musiałem zamieścić. Widzę, że pan burmistrz się tak zgłasza jeszcze. Bardzo 

proszę.  

 

Burmistrz Andrzej Gąsior 

- Ja króciutko tylko dwa zdania. Szanowni Państwo, ponieważ za chwilę zaczyna się nowy 

rok. Mamy przygotowane kalendarze tutaj dla Państwa radnych, dla Państwa sołtysów, dla 

kierowników naszych. I przy okazji oczywiście jest przygotowana dla Państwa wszystkich 

symboliczna lampka szampana, oczywiście bezalkoholowego. Tradycyjnie po zamknięciu 

obrad zapraszam, żeby się nie rozejść po prostu, dlatego taka informacja. Dziękuję bardzo.  

 

 

 

 

 

 

 



Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Nowej Słupi 

 

 

Rafał Piasecki 

 

9. Zamknięcie obrad. 

 

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dziękuję bardzo. Jeżeli nie ma więcej już chętnych do zgłaszania się, ja w imieniu swoim 

oraz radnych chciałbym wszystkim mieszkańcom, pracownikom, na czele z burmistrzem, 

zastępcom, złożyć najlepsze życzenia noworoczne, samych sukcesów, jak najmniej pracy, jak 

najwięcej uśmiechu na ustach. Wszystkiego dobrego i na nowy rok, do siego roku. Podwyżek 

dla nauczycieli i dla wszystkich pracowników. Dziękuję bardzo, zamykam 85 sesję. 

 

Protokołował 

 

 

Daniel Binkowski 


